

**Level:** One

**Subject:** Islamic Education

**Due date:** 25/01/2026



**المستوى:** الأول

**المادة:** التربية الإسلامية

**تاريخ التسليم:** ٢٥/١/٢٠٢٦

**ملاحظة مهمة:** يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالأمكان.

**Important Note:** Only the answers are to be written in the homework book **if required**.

• مراجعة موضوع "أركان الإسلام" على الصفحة ٨٧ من كتاب التربية الإسلامية ١ للإجابة على الأسئلة في التمارين أدناه.

• مراجعة حديث ٩ على الصفحات ٣٨ من كتاب التربية الإسلامية ١ للتأكد من الحفظ والإستيعاب وللإجابة على الأسئلة في التمارين أدناه.

- Revise the topic of the "Pillars of Islam" on P.87 in the Islamic Education Book step-1 to answer the questions in the exercise below.
- Revise Hadeeth 9 on P.38 in the Islamic Education Book step-1 to ensure clear memorisation and understanding and to also answer the questions in the exercise below.

**التمرين الأول:** صلوا كل صلاة في العمود الأيمن وعدد الركعات في العمود الأيسر واكتبو الإجابات الصحيحة في دفتر الواجب البيتي:

**Exercise 1:** Match each prayer in the right column with the correct number of Rak'as in the left column and write the answer in your homework book:

A	4 Rak'a	1	Maghrib Prayer
B	3 Rak'	2	Thuhur Prayer
C	4 Rak'a	3	Isha Prayer
D	4 Rak'a	4	Fajir Prayer
E	2 Rak'a	5	Asr Prayer

التمرين الثاني: أكتبوا الأركان الخمسة للإسلام في دفتر الواجب البيتي:

Exercise 2: Write the five pillars of Islam in your homework book :

